
Lelystad, 25 april 2024  

Onderwerp: Vee, groot grazers Oostvaardersplassen Lelystad. 

Geacht Griffie,  College, 

Mijn dank dat ik dit bij u onder de aandacht mag brengen. Ik ben er zelf geweest. Ik heb daarop 
de dierenpolitie gebeld.  Agent kent het daar goed. Zijn conclusie:  Als het een particulier was 
geweest hadden we dieren daar onmiddellijk weggehaald. Op zijn verzoek: politie gebeld en 
melding kunnen doen. Aangifte kan niet (wild)  De agente nam uitgebreid de tijd en noemde het 
een mislukt project voor de grote grazers. Agente vroeg mij met klem u te schrijven. Haar 
conclusie:  Het is een wei voor de grootgrazers en alleen de politiek kan deze nachtmerrie voor 
deze dieren stoppen. 

Recent zag ik toevallig dit onderwerp ook  bij Ongehoord nieuws voorbij komen en zij hebben 
reportage over de Oostvaardersplassen gemaakt. 

350 stuks runderen staan op de Oostvaardersplassen in uw provincie. Totaal 1100 groot grazers. 

Voor de GROTE grazers is dit geen natuur, maar een wei met een hek, Dieren kunnen geen kant 
op. ONAFHANKELIJKE MENSEN DIE ER VERSTAND VAN HEBBEN, DIERENARTSEN, POLITIE 
ZEGGEN MIJ DAT DIT DIERENMISHANDELING IS. Iedereen kijkt er naar maar doen niets en 
vertrouwen Staatsbosbeheer. Wij als belastingbetaler betalen veel geld aan een 
overheidsorganisatie die dieren laat verhongeren etc.  

Opsomming in het kort: 

- De hooi engelen brengen hooi om de dieren nog enigszins iets te eten kunnen geven. Een
koe moet hoog gras hebben om te eten. Zij eten met hun tong. Dus hebben niets aan
polletjes gras. Waar ook nog is 0,0 voedingswaarde in zit.

Een koe eet 90 kg voer per dag. 

Een paard  eet 20  kg per dag gras.  Te kort gras, kans op zandkoliek als ze zand binnen krijgen 
Er staat bijna niets.  Koliek is een vreselijke dood.  

Dus per dag alleen al voor de koeien zou je 35000 kg voer nodig hebben. In de winterdag. Hooi 
duur? Per ton 195 euro.  

- Dieren gaan zwanger en al naar de slacht. Er is niet of nauwelijks controle op. Vanaf 8
maanden mogen ze niet op transport maar het wordt gewoon gedaan. NVWA treedt niet
effectief op. Ongeboren dieren voelen de pijn van het slachten. Er is een wet in de maak
die dit gaat verbieden. Dankzij mevrouw Schouten.

- Paarden hebben oogschade lees pijn door de distels in de manen in de zomer,
Staatsbosbeheer kapt de distels NIET (onder het mom natuur)

- De hoeven van de paarden zien er erbarmelijk uit
- De dieren lopen wanhopig graad mager achter de wagens ( SBB die het hooi weg haalt),

aan om nog enigszins iets te krijgen en kalfjes komen ook zwaar ondervoed ter wereld.
Voer wat door de hooi engelen neer gelegd wordt om de dieren nog enigszins te helpen
wordt weggehaald als men de kans krijgt en  verkocht door Staatsbosbeheer en in eigen
zak gestoken, hier is bewijs van bij de hooi engelen.

-



- Vachten van de koeien zien er slecht uit. En je kan de ribben gewoon stuk voor stuk
tellen. Er is een dierenarts die bij ernstig lijden afschiet, maar hoe erg moet je lijden
voordat de kogel je verlost van dit lijden?????

- Er wordt niet gevoerd door SBB, tenzij de dieren bijna dood zijn van de honger en er wordt
een niet wetenschappelijk percentage aangehangen voordat men overgaat tot voeren.

- Dieren worden pas afgeschoten als ze teveel lijden. Hoeveel lijden is dat dan? En
waarom? Waarom voorkom je dit lijden niet gewoon. Door simpel te eten te geven.

- Dieren hebben nauwelijks beschutting tegen zon, felle regen, wind etc.
- Dieren krijgen geen medische verzorging indien nodig.
- Kalfjes wanhopig bij mamma staan om te drinken maar mamma krijgt niet genoeg te

eten
- De dieren drinken er zeer vervuild drinkwater. (chemicalien etc zit er in) (EET U DIT VLEES

DAN NOG?)  Ze gaan naar de slacht immers.
- Sinds 2018 kwam dit ook al zeer slecht in het nieuws. Het land  weiland zou geschikt zijn

voor 1100 grote grazers. ECHTER de ganzen die ook neerstrijken eten enorme
hoeveelheden gras weg en worden niet in deze berekeningen mee genomen.

- Staatsbosbeheer doet niets en vind het allemaal prima zo. Wat niet prima is. Men houdt
vast aan natuur. Dat geldt voor de vogels, hazen, etc niet  voor diegenen die een  hek
tegen komen.  Daar komt nog bij; 1100 groot grazers stikstof??? Men blijft maar
benadrukken natuur, dat is voor de vogels etc zo.

Dat kan en mag toch niet de bedoeling zijn in een rijk land als Nederland dat dieren door een 
overheidsinstantie wreed behandeld wordt, (distels) Voer/honger. Geen medische 
verzorging. Etc. Wij betalen Staatsbosbeheer, zij krijgen  subsidie, geld van ons allemaal.   

Kunt u hier actie als politiek op ondernemen dat dit lijden stopt. Kijk, dat dieren naar de 
slacht gaan ok, maar moeten dieren zoveel lijden voor iets simpels als eten, verzorging? In 
Nederland? 

Zie commentaar van politie. 

Ik dank u voor uw aandacht in de hoop dat dit een positief verhaal heeft voor de dieren in 
kwestie. Ik kan niet het verschil maken voor deze dieren maar u als politicus wel. 

En op dierenmishandeling staat helaas nog niet of nauwelijks straf op. 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 


